

**Jenis Akhbar** : Bernama Online  
**Tarikh** : 10/03/2019  
**Edisi / Muka surat** : [www.bernama.com](http://www.bernama.com)  
**Tajuk** : **Angkasa sasar terima RM1.5 juta daripada program Infak tahun ini**

## **Angkasa sasar terima RM1.5 juta daripada program Infak tahun ini**

*Tarikh kemaskini: 10/03/2019*



GEORGE TOWN, 10 Mac (Bernama) -- Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa) menasaskan sekurang-kurangnya menerima RM1.5 juta sumbangan menerusi program Infaq Lil-Waqf pada tahun ini.

Presidennya Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata pada tahun lalu, sebanyak RM2.3 juta diterima dengan RM1 juta adalah sumbangan daripada Angkasa sendiri.

"Sejak lapan tahun program ini diadakan, bermula pada 2011, kita telah berjaya mengumpulkan sumbangan berjumlah RM13.1 juta termasuk sumbangan daripada Angkasa RM1 juta setiap tahun," katanya kepada pemberita selepas merasmikan Seminar Infaq Lil-Waqf Angkasa peringkat Pulau Pinang, di sini hari ini.

Abdul Fattah berkata Angkasa turut bercadang mengembangkan manfaat infak tersebut dengan menganjurkan lebih banyak program bagi golongan asnaf.

Menerusi skim Infaq Lil-Waqf yang dilancarkan pada 15 Ogos 2011, anggota koperasi digalakkan menderma atau bersedekah bagi tujuan wakaf.

Skim itu juga bertujuan membangunkan harta bagi kepentingan masyarakat umum khususnya warga koperasi selain dapat menyediakan saluran kebajikan yang sistematik, dinamik dan bersepadu.

Sementara itu, Abdul Fattah berkata Angkasa kini turut memfokuskan kepada jalinan kerjasama dengan majlis agama Islam negeri untuk membangunkan tanah wakaf dan dijadikan premis perniagaan koperasi.

"Kita sudah ada beberapa premis perniagaan. Sekarang ini kita ada premis perniagaan di Johor, Putrajaya, Pahang dan kita akan membeli dua unit kedai di Bertam Walk, Kepala Batas di sini," katanya.

Selain itu beliau berkata Angkasa juga dalam perancangan untuk bekerjasama dengan Majlis Agama Islam Negeri Pulau Pinang bagi membangunkan tanah wakaf di Batu Maung di sini yang berkeluasan 2.5 ekar (kira-kira sehektar).

-- BERNAMA